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Aan de gemeenteraad

De namens bovengenoemde fractie op grond van het reglement van orde van de gemeenteraad 
gestelde vraag/vragen betreffend bovenvermeld onderwerp beantwoorden wij als volgt:

Vraag 1

Deelt het college het standpunt van de PvdA-fractie, dat het gebruik van gewas-   
beschermingsmiddelen in de openbare ruimte ongewenst is? Als het college dat met ons eens is, kan 
het college dan bevestigen dat de gemeente daarom afziet van het gebruik van die middelen, ondanks 
dat de mogelijkheden daartoe weer zijn verruimd?

Beantwoording

De uitspraak (d.d. 24 november ’20) waarmee het gebruik van deze middelen toegestaan wordt, is al 
aanleiding om daar in het toekomstige Groenbeleidsplan een standpunt over in te nemen. We willen 
daar graag met de Raad van gedachten over wisselen als het Groenbeleidsplan binnenkort voorligt. 
Daar wil in deze beantwoording nu niet op vooruit lopen.

Wel kunnen we u melden dat voor wat betreft onkruidbestrijding alternatieve methodes inmiddels zijn 
geïntegreerd in beheer en onderhoud. Ook vóór de rechterlijke uitspraak waren er uitzonderingen 
waarbij het toepassen van chemische bestrijdingsmiddelen toegestaan was. De wetgeving was daar 
op ingericht. Navraag leert dat we daar het afgelopen jaar geen gebruik van hebben gemaakt. 
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cf. art. 32 Reglement van Orde gemeenteraad 
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Vraag 2 

Als het College ons standpunt deelt gaat men dan in op het verzoek van de briefschrijvers om dit 
kenbaar te maken aan de Koninklijke Vereniging Stadswerk Nederland, zodat deze dit vermeld op een 
kaart met chemievrije gemeenten?

Beantwoording

Wij zullen ons standpunt hierover verwoorden in het Groenbeleidsplan, zoals ook in het antwoord op 
vraag 1 is gemeld. Het is daarom nu nog wat te vroeg om het verzoek van de briefschrijvers in te 
gaan.

Wij nemen aan u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

P.P.M. van Vilsteren, H.J. Bolding,
Gemeentesecretaris Burgemeester


